
Bestyrelsen UngiAarhus NORD  
 

 

DAGSORDEN 
 
Dato og tid: 23. august 2022 kl. 17:30-20:00 
 
Sted:  

Legepladsen Lykkegården, Bredevej 2D, 8250 Egå 
 
Deltagere:  

Foreningsrepræsentanter: 
Thomas Stubbe Teglbjærg, Århus Forældreorganisation  
Jeanette Baagø, Fællesrådet 8541 (Skødstrup)  
Mikkel Daniel Jung, DGI Østjylland  
Camilla Jørgensen, Lystrup Svømning  
 
Medarbejderrepræsentanter: 
Anton Kirkeby, Ungdomsskolen 
Marianne Bisgaard Falck, Ellevang  
 
Forældrerepræsentanter: 
Pernille Burmester, Klubben Skødstrup 
 
Unge repræsentanter:  
Christine Worm, Tovholder 
Liva Munk Kaae, ungerepræsentant   
Rikke Kondrup Jensen, Ungerepræsentant 
Sara Ravn, Ungerepræsentant 
 
FU Ledelse: 
Ove Petersen, FU-Leder 

 
Afbud: 

Nicolai Lund Madsen, Forældrerepræsentant Klubben Hjortshøj  
Christina H. Ramsbøl, Vice FU-Leder 
 

 
Referent: 

Rasmus Sommer, roso@aarhus.dk  
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Referat af bestyrelsesmøde UngiAarhus NORD d. 23.8 
Tid Beskrivelse af punkt 
 
17:30-17:40 

 
Velkommen v. Thomas 

• Velkomst 

• Punkter til evt. 

• Godkendelse af dagsorden 

• Godkendelse af referat fra sidste møde 
 

Referat 

Dagsordenen godkendes uden bemærkninger 
 
Referat fra sidste møde godkendes uden bemærkninger 
 

 
17:40 – 18:00 

 
De unges punkter og status på senatsarbejde 

• Drøftelse af, hvordan kan vi inddrage de unge mere i bestyrelsesarbejdet 
 

Referat 
Ungesenatet har til huse på Lykkegården, og har været med til at give gården et løft; med maling, 
møblering m.v. arbejdet er finansieret af ungesenatets deltagerbudget. 
 
Senatet har en ambition om at holde nogle arrangementer i huset, som kan tiltrække unge og give 
nogle gode oplevelser. Ungesenatet oplever en efterspørgsel på ungecafeer og lignende tilbud 
Der er god opbakning fra Lykkegårdens personale til flere ungeaktiviteter i huset, især aktiviteter 
arrangeret af unge for unge.  
 
Bestyrelsen drøfter hvordan de unge kan få mere indflydelse på bestyrelsens arbejde.  

• Det er en god ide at have et fast de unges punkt, for at formalisere tiden på møderne til 
dem. Det vil være godt for de unge at få nogle rammer for deres punkt; præsentere en 
hjemmeopgave, undersøge unges holdninger til bestemte emner eller andet, som kan 
behandles på mødet. De unge vil gerne have nogle hjælpespørgsmål, som kan kvalificere 
indholdet på punktet.  

• Hvis bestyrelsen lægger et årshjul for temaer, eller hvis formandskabet melder temaer ud i 
god tid inden møderne, så har de unge mulighed for at komme med input og få indflydelse 
på dagsordenen. 

• Bestyrelsen har brug for konkrete forslag fra ungesenatet, hvis den skal forholde sig, og 
evt. godkende og tage handling på forslaget. Derfor skal de unge have en ramme, som de 
kan stille deres forslag efter.  

• Bestyrelsen kan besøge ungesenatet på deres møder, snakke med de unge og høre hvad 
der er rører sig.  

 
Bestyrelsen er interesseret i at ramme bredden i ungegruppen. Ungesenatet er opmærksom på at 
det repræsenter alle unge, ikke kun dem der møder op i senatet. Ungerepræsentanterne kan også 
hente holdninger til tematikker inden møderne, hvis de bliver forberedt i tide. 
 
Der er valg til ungesenat og ungebyråd i slut september. Herefter vælges nye ungerepræsentanter 
til bestyrelsen. Uge 41 er demokratiuge i Aarhus.  
Bestyrelsesformanden og tovholder for ungebyrådet sætter sammen en ramme for de unges 
punkt, for at hjælpe de unge til en stærkere stemme på møderne. 

 
18:00 – 18:20 

 
Status v. Thomas og Ove 

• Tilbagemelding fra dialogmøde med Rådmanden d. 10. august 

• Formandsskabsmøde med BU-chef Karina Møller d. 24. august 

• Ansættelsesudvalg til ny fritidscenterleder i Lisbjerg-Trige-Spørring. 



Bestyrelsen UngiAarhus NORD  
• Ny tværgående medarbejder i UngiAarhus NORD, Cathrine  

 
Referat 
 
Tilbagemelding fra dialogmødet: 
Rådmanden inviterede bestyrelserne til et tættere samarbejde. Han opfordrede formandskaberne 
for bestyrelserne til at komme med et oplæg til en struktur for samarbejdet med det politiske 
niveau.  
 
Bestyrelsernes overvejelser: 

• Bestyrelserne vil gerne høres inden der træffes politiske beslutninger på fritids- og 
ungdomsområdet. Bestyrelserne laver allerede høringssvar på mange politiske processer, 
men bestyrelsen i NORD vil gerne i dialog med det politiske niveau, inden beslutningerne 
træffes.  

• Bestyrelserne har en stærkere stemme, hvis de står sammen i dialogen med f.eks. 
rådmanden. Det giver også mere mening for politikere at holde dialogmøder med 
repræsentanter fra hele byen. 

• Bestyrelsen foreslår et årshjul for dialogmøder med rådmanden. Herved vil bestyrelserne 
kunne lægge en mødestruktur omkring dialogmøderne, til forberedelse og opfølgning. 

Thomas og Anton deltog på dialogmødet.  
 
Formandsskabsmøde med Karina Møller 
Der er udsendt en dagsorden, med bl.a. dialogmødet med rådmanden, og analysen af 
ledelsesstrukturen i UngiAarhus.  
 
Thomas bringer bestyrelsens overvejelser med til dialogmødet. 
 
Ansættelsesproces for ny fritidscenterleder 
Ansættelsesudvalget har afholdt 1. runde samtaler i går, d. 22. august. Der er 2. runde d. 29. 
august. Hvis processen forløber planmæssigt, så kan udvalget pege på en ny Fritidscenterleder med 
opstart d. 1. oktober.  
 
Ny projektmedarbejder 
UngiAarhus NORD har ansat en ny fast projektmedarbejder, Cathrine Christensen. Hun skal 
understøtte implementeringen af den faglige nyorientering i UngiAarhus NORD. Cathrine kommer 
også til at arbejde sammen med ungesenatet.  
 

 
18:20 – 18:50 

 
 Drøftelser v. Thomas og Ove 

• Det videre samarbejde mellem bestyrelserne på tværs af distrikter 

• Inddragelse af bestyrelsen i arbejdet med FU Visionen 

• Inddragelse af bestyrelser i analysen af organiseringen af UngiAarhus 

• Samarbejde på tværs af bestyrelser på skole, dagtilbud og fritidsområdet i Distrikt NORD 

 
Referat 

Det videre samarbejde mellem bestyrelserne på tværs af distrikter 
Bestyrelsen har peget på nogle forhold, som kan understøtte et tættere samarbejde og en 
stærkere fælles stemme. 
 
Inddragelse af bestyrelsen i arbejdet med FU Visionen 
Bestyrelsen vil gerne invitere de unge tættere på bestyrelsesarbejdet, jf. de unges punkt 

 
Inddragelse af bestyrelser i analysen af organiseringen af UngiAarhus 
Bestyrelsen er inviteret til møde med BU-chef Karina Møller, hvor bl.a. analysen er på 
dagsordenen. 
 
Samarbejde på tværs af bestyrelser på skole, dagtilbud og fritidsområdet i Distrikt NORD 
Bestyrelsen er inviteret til et møde med de øvrige bestyrelser i Distrikt NORD i den nærmeste 
fremtid. Her skal bestyrelserne bl.a. finde ud af om der er fælles grund for et tættere 
samarbejde. 
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18:50– 19:00 

 
Eventuelt 

• Datoer for bestyrelsesmøder 2022, efter sommerferien 

• Bestyrelsens repræsentation ved dialogmøder m.m. 
Hvis man får en invitation, så er man velkommen. Det giver god mening at koordinere 
deltagelse inden møderne 

 
Næste møde 

• Dato for næste møde 

• Punkter til næste møde 

 
 Referat 

Rådmanden indkalder bestyrelserne i UngiAarhus til dialogmøde d. 10. august.  
Formandskaberne mødes d. 24. august 
 
Næste bestyrelsesmøde sættes efter formandskabernes møde med Karina Møller, for at tage højde 
for eventuelle beslutninger fra mødet.  
 
Punkter til dagsordenen: 

• Drøftelse af tematikker fra FU-visionen 

• Budgetforhandlinger 

 
19:00 – 20:30 

 
Afrunding og fælles spisning 

 

 

 


